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     CONCEPT - NOTULEN 
 
Onderwerp: Raadscommissie Stadsbeheer d.d. 25 april 2013 
Aanwezigen: De heer R. Schoemaker (voorzitter), de heer H. Wijnveen (loco-raadsgriffier), de heer E. van  
  der Laan (VVD), de heer R. Loffeld (VVD), de heer M. Dijkstra (Burgerbelang), mevrouw M.  
  Jongejan (Burgerbelang), de heer R. Appers (HOP), mevrouw A.M. Valent (PvdA), mevrouw  
  M. Troostwijk (PvdA), de heer T. Reijnders (VSP), de heer G. Otte (VSP), mevrouw J.S.L.  
  van Ling-Wanst (CDA), de heer J.L.M. Schouten (CDA), mevrouw T.J. Visser-Hogeterp  
  (ChristenUnie), de heer A.G. Pool (ChristenUnie), mevrouw S. van der Werff (GroenLinks),  
  de heer P. de Groot (GroenLinks), mevrouw A. Mulder (D66), de heer M. Feelders (D66),  
  mevrouw M.M.M. Wiedijk (Trots op Nederland) en de heer J. van der Starre (Trots op  
  Nederland).  
Afwezigen: De heer N. Kevik (VSP), de heer J. Does (HOP) en mevrouw S. van der Werff (GroenLinks) 
Bestuurlijk: Wethouder S. Binnendijk 
Ambtelijk: De heer E. van Vulpen, de heer A. van Excel, de heer H. Best, de heer R. Zweekhorst en 
               mevrouw M. Schinkel. 
Notuliste: Mevrouw M. Schaper-de Jong 
 

Nr. Onderwerp 
 

Actie 

1 19.55 uur verzamelen bij de fietsenstalling achter het gemeentehuis 
20.00 - 20.30 uur Bezoek enkele locaties per fiets 

 

2 20.30 - 20.40 uur Nabespreken locatiebezoeken 
- Burgerbelang stelt een vraag over monumentale bomen. Deze vraag en de 
ambtelijke toelichting komen aan de orde bij agendapunt 9. 
- De VSP wil informatie over hoe er omgegaan wordt met de tuinen van Mien 
Ruys in het Reigersdaal park. De wethouder raadt aan contact op te nemen 
met de projectleider.  
- De VVD maakt zich zorgen over het verdwijnen van flora en fauna in de 
Rivierenwijk. Er zijn klachten van bewoners dat er te drastisch gesnoeid is.  
De voorzitter merkt op dat deze klacht jaarlijks terugkeert. De heer Best voegt 
toe dat er inderdaad flink gesnoeid is ter bevordering van de sociale veiligheid. 
Hier is voor gekozen in overleg met de wijkraad.  

 
 
 
 
 
VSP 

3 Opening en mededelingen 
Er zijn geen mededelingen.  

 
 

4 Publieksrondvraag / spreekrecht 
Er hebben zich geen insprekers gemeld voor dit agendapunt. 

 

5 Vaststellen notulen van de commissievergadering d.d. 7 maart 2013 
De notulen worden ongewijzigd vastgesteld. 

 

6 Vaststellen termijnagenda Commissie SB 
De termijnagenda wordt zonder wijzigingen vastgesteld. 

 

7 Actieve informatie vanuit het college 
- Vragen VVD vanuit regio gemeenten in relatie tot de HVC 
Wethouder Binnendijk geeft een terugblik op de algemene vergadering van 
aandeelhouders HVC. De overgrote meerderheid van de aandeelhouders heeft 
ingestemd met de notitie die de raad bij de raadsstukken heeft ontvangen.  
Deze schriftelijke vraag is hiermee afgehandeld. 
- Schriftelijke vraag GroenLinks inzake invalide p-plaatsen 
De vraag wordt schriftelijk beantwoord.  
- Vanmiddag is er een watertappunt, van Join the Pipe,  in gebruik genomen bij 
het Park van Luna.  

 
 
 
 
 
 
Griffie 
 
 
Griffie 

8. Raadsvoorstel Afvalinzameling: Grondstoffenbeleidsplan 2013 – 2016 
- Commissiebreed wordt de wethouder gevraagd het woordje 'vooralsnog' (blz. 
13 concept-Grondstoffenbeleidsplan) uit de tekst van de beleidsnota te 
schrappen.  
- De ChristenUnie heeft er moeite mee dat de gemeente 20 euro vraagt voor 
het ophalen van grof huisvuil. De PvdA sluit zich hierbij aan en stemt niet in 
met dit punt. GroenLinks vraagt wat de reden is dat de gemeente een tarief wil 
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berekenen van 20 euro. D66 en de VVD vinden 20 euro niet teveel geld voor 
het ophalen. De VVD is van mening dat het in rekening brengen van € 20 de 
saamhorigheid in de wijk stimuleert (samen grofvuil aanvoeren bijv.).  
Burgerbelang merkt op dat de gemeente, conform artikel 10.22, wettelijk 
verplicht is om grof huisvuil op te halen. De fractie is tegen het betalen voor het 
ophalen.  
- De ChristenUnie vraagt om gewijzigde tekst voortaan in een andere kleur aan 
te geven.  
- De VVD vraagt waarom er een nulmeting wordt gedaan als er nu al gestreefd 
wordt naar een klanttevredenheid van 75%.  
- Burgerbelang wil geen extra rolcontainer voor het inzamelen van kunststof 
en/of papier en is ook tegen een pilot vanwege de kosten. De ChristenUnie wil 
wel een extra rolcontainer voor papier en vraagt hoe lang het duurt voordat de 
pilot kan starten.   
- De HOP heeft gevraagd of het mogelijk is, in het kader van bezuinigingen, 
dat de groene rolcontainer in de wintermaanden minder vaak wordt geleegd.  
 
Afspraken en toezeggingen door wethouder Binnendijk 
- Het woord ‘vooralsnog’ zal worden geschrapt in de tekst van het beleidsplan.  
De systematiek van de prijs voor oud papier, die wordt betaald aan de 
verenigingen, wijzigt niet.  
- Er is een wettelijke verplichting dat de gemeente grof vuil moet ophalen maar 
men mag hier wel geld voor vragen. Het bedrag is een politieke afweging die 
tijdens de raadsvergadering moet worden gemaakt.  
- De gemeente voert dit jaar een nulmeting uit via het omnibusonderzoek.  
- Het ophalen van textiel is maar een klein aandeel in het geheel.  
- Het minder frequent legen van de groene rolcontainer in de wintermaanden  
levert bedrijfsmatig geen voordeel op.  
  
Conclusies / advies van de commissie 
De commissie adviseert dit raadsvoorstel als bespreekstuk te agenderen voor 
de komende raadsvergadering. 
Punten van bespreking zijn daarbij:  
- het in rekening brengen van € 20 voor het ophalen van grof huisvuil; 
- de voorgestelde pilot met een blauwe container. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Weth. S. 
Binnendijk 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

9 Raadsvoorstel Vaststellen lijst monumentale bomen 
- De ChristenUnie vraagt om een lijst waarop de bomen genoemd staan (met 
straat en nabij welk huisnummer) en de PvdA suggereert om een plattegrond 
toe te voegen.  
- GroenLinks stelt voor om de lijst met toetsingscriteria toe te zenden aan de 
commissie. De VVD vraagt of de toetsingscriteria nog aangescherpt moeten 
worden in verband met het delegeren richting college.  
- Trots vraagt waarom de kroningsboom nog niet op de lijst staat.  
  
Afspraken en toezeggingen door wethouder Binnendijk 
- De toetsingscriteria worden niet gewijzigd. De lijst met toetsingscriteria staat 
op de website. De commissie krijgt de link toegezonden. Op de website staan 
ook kaarten met de verschillende bomen.  
- De kroningsboom krijgt een monumentale status aangezien deze gepland 
wordt voor een speciale gelegenheid.  
 
Conclusies / advies van de commissie 
De commissie adviseert dit voorstel als akkoordstuk op de agenda van de 
komende raadsvergadering te plaatsen.  
  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Weth. J. 
Binnendijk 

10. Ter inzage liggende stukken, rondvraag en sluiting 
- Adoptie rotondes: Trots vraagt naar de social return doelstelling. Deze vraag 
is al schriftelijk beantwoord. Trots wil het contract inzien. Wethouder Binnendijk 
adviseert om hiervoor contact op te nemen met de betreffende afdeling binnen 
de gemeente.  
- De VVD zal nog aan de griffie doorgeven of men de evaluatie Avontuurlijk 
spelen (ter inzage liggend stuk nr. 1) inhoudelijk wil bespreken.  

 
 
 
 
Trots 
 
 
VVD 
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- Burgerbelang vraagt een waarschuwingsbord te plaatsen bij 
wegwerkzaamheden Westtangent/Diamant. In De Vork is een weg aangelegd 
waarbij het lijkt of er dubbel werk is gedaan. Wethouder Binnendijk raadt aan 
om onveilige verkeerssituaties door te geven aan de betreffende afdeling.  
Ten aanzien van De Vork geeft de heer Van Excel een technische uitleg. Het 
lijkt of er dubbel werk is verricht maar per saldo is de uitvoering goedkoper.  
 
- Niets meer aan de orde zijnde, sluit de voorzitter de vergadering om 21.48 
uur.  

 
 
 
 
 

 


